

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第 五十三 卷 二期
中華民國一一二年十二月

Vol.53 No.2
DEC 2024

目 錄

Content

前瞻計畫縣市管河川及區域排水計畫成效分析..... 吳瑞鵬、施嘉昌、李玠廷	3155
The overall effectiveness of the third phase of the overall improvement plan for river administered by county government and regional drainage in Forward-looking plan.....	
.....Jui-Peng Wu, Chia-Chang Shih, Chieh-Ting Li	
九份二山震災崩塌地復育之長期監測與評估.....林文賜、黃碧慧、呂雯惠	3165
Long-term Monitoring and Assessment of Restoration for the Earthquake-induced Landslide at the Chiufanershan Area.....	
.....Wen-Tzu Lin, Pei-Hui Huang, Wen-Hui Lu	
阿邦溪集水區地震誘發崩塌土砂災害推估之研究.....李培文、劉士榮	3175
Estimation of Earthquake Induced Sediment Disasters in A-bang Creek Watershed.....	
.....Pei-Wen Li, Shih-rong Liu	
以影像分析技術導入水土保持結構物巡檢.....邵品翔、蕭宇伸	3199
Introducing Image Analysis Technology for Soil and Water 12 Conservation Structure Inspection..	
.....Pin-Hsiang Shao, Yu-Shen Hsiao	
大規模崩塌潛勢區調查監測與整體治理規劃研擬-以臺中市-和平區-D016達觀為例.....	3215
.....卓宥瑄、林育樞、蕭珮恩、蕭宇伸	
Investigation and Monitoring of Large-Scale Collapse Potential Areas and Development of Overall Management Planning - Dahguan(D016), Heping District, Taichung.....	
.....Yu-Hsuan Cho, Yu-Shu Lin, Pei-En Hsiao, Yu-Shen Hsiao	
異向性和岩體弱面強度參數之研究-以廬山板岩為例.....張光宗、張健偉、余雋澄	3227
Anisotropy and Strength Parameters of Weak Planes - A Case Study of Lushan Slate.....	
.....Kuang-Tsung Chang, Jian-wei Chang, Chun-Ying Yu	